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MEMORIE VAN TOELICHTING 

Zitting van 14 mei 2019 

 

OPENBARE ZITTING 

1. Proces-verbaal van de gemeenteraadszitting van 2 april 2019 - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om goedkeuring te verlenen aan het proces-verbaal van de 

gemeenteraadszitting van 2 april 2019. 

 

2. Gemeentelijk belastingreglement op onbebouwde bouwgronden in gebieden bestemd voor 

wonen en industrie  (1 januari 2019 tot en met 31 december 2024) - goedkeuring. 

Naar aanleiding van een aangetekend schrijven van het Agentschap Binnenlands Bestuur dd. 
22/01/2019 werd het gemeentelijk belastingreglement op onbebouwde gronden in gebieden bestemd 
voor wonen en industrie volledig herwerkt.  
 
Het tariefverschil voor de belastingplichtige die twee of meerdere percelen in eigendom had (waarbij 
de belasting werd verdubbeld per strekkende meter), was niet verzoenbaar met de aard en het doel 
van de belasting, namelijk het activeren van bouwgronden, en het gelijkheidsbeginsel. 
 
Het tarief wordt thans niet meer gekoppeld aan het aantal percelen, doch stijgt na respectievelijk één 
en twee jaar met 0,10 euro per m2 teneinde de speculatie tegen te gaan en het versneld op de markt 
brengen te bewerkstelligen. 
 
De belasting wordt vastgesteld op basis van het aantal m² van het belastbare perceel in plaats van de 
lopende meters aan de straatzijde. Tijdens het tweede en derde aanslagjaar wordt deze belasting 
verhoogd. Er is geen verhoogd tarief meer voor iemand die twee of meerdere percelen in eigendom 
heeft.  
 

1. vanaf het eerste aanslagjaar, dat een perceel wordt opgenomen in het kohier onbebouwde 
percelen in niet-vervallen verkaveling : 0.35 euro/m² van het belastbare perceel, met een 
minimum aanslag van 300,00 euro per perceel 

2. vanaf het tweede aanslagjaar dat een perceel wordt opgenomen in het kohier onbebouwde 
percelen in niet-vervallen verkaveling : 0,45 euro/m² van het belastbare perceel, met een 
minimum aanslag van 350,00 euro per perceel 

3. vanaf het derde aanslagjaar, dat een perceel wordt ogenomen in het kohier onbebouwde 
percelen in niet-vervallen verkaveling : 0,55 euro/m², met een minimum aanslag van 400,00 
euro per perceel 

 
Daarnaast worden de bedragen gekoppeld aan de ABEX-index. De ABEX-index volgt de prijsevolutie 
van de bouwsector.  
 
Er werd een artikel toegevoegd betreffende het bezwaarschrift. 
 
Het nieuwe reglement is van toepassing vanaf 1 januari 2019 tot en met 31 december 2024. 
 
Dit reglement werd op 26/04/2019 voorgelegd aan het Lokaal Woonoverleg te Wervik. 
 
 

 
 

3. Gemeentelijk belastingreglement op onbebouwde kavels in niet-vervallen verkaveling (1 

januari 2019 tot en met 31 december 2024) - goedkeuring. 

Naar aanleiding van een aangetekend schrijven van het Agentschap Binnenlands Bestuur dd. 

22/01/2019 werd het gemeentelijk belastingreglement op onbebouwde kavels in niet-vervallen 

verkaveling volledig herwerkt.  
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Het tariefverschil voor de belastingplichtige die twee of meerdere percelen in eigendom had (waarbij 

de belasting werd verdubbeld per strekkende meter), was niet verzoenbaar met de aard en het doel 

van de belasting, namelijk het activeren van bouwgronden, en het gelijkheidsbeginsel. 

 

Het tarief wordt thans niet meer gekoppeld aan het aantal percelen, doch stijgt na respectievelijk één 

en twee jaar met 0,10 euro per m2 teneinde de speculatie tegen te gaan en het versneld op de markt 

brengen te bewerkstelligen. 

 

De belasting wordt vastgesteld op basis van het aantal m2 van het belastbare perceel in plaats van 

lopende meter aan de straatzijde. Tijdens het tweede en derde aanslagjaar wordt deze belasting 

verhoogd. Er is geen verhoogd tarief meer voor iemand die twee of meerdere percelen in eigendom 

heeft.  

 

1. vanaf het eerste aanslagjaar, dat een perceel wordt opgenomen in het kohier onbebouwde 

percelen in niet-vervallen verkaveling : 0.35 euro/m² van het belastbare perceel, met een 

minimum aanslag van 300,00 euro per perceel 

2. vanaf het tweede aanslagjaar dat een perceel wordt opgenomen in het kohier onbebouwde 

percelen in niet-vervallen verkaveling : 0,45 euro/m² van het belastbare perceel, met een 

minimum aanslag van 350,00 euro per perceel 

3. vanaf het derde aanslagjaar, dat een perceel wordt ogenomen in het kohier onbebouwde 

percelen in niet-vervallen verkaveling : 0,55 euro/m², met een minimum aanslag van 400,00 

euro per perceel 

Daarnaast worden de bedragen gekoppeld aan de ABEX-index. De ABEX-index volgt de prijsevolutie 

van de bouwsector.  

 

Er werd een artikel toegevoegd betreffende het bezwaarschrift. 

 

Het nieuwe reglement is van toepassing vanaf 1 januari 2019 tot en met 31 december 2024. 

 

Dit reglement wordt op 26 april 2019 voorgelegd aan het Lokaal Woonoverleg te Wervik. 

 

4. Startnota coachingtraject zwerfvuil en sluikstort - kennisname. 

In het schepencollege van 11 juni 2018 werd beslist om zich in te schrijven voor een coachingtraject 

van de Mooimakers. Daar de deelname vrij arbeidsintensief is, wordt er beslist om met Mirom Menen 

samen te werken. 

 

Mirom Menen diende op 30 juli 2018 zijn kandidatuur in bij OVAM. Op 29 oktober 2018 werd de 

kandidatuur van Mirom Menen weerhouden. In het kader van de procedure diende er een 

basisactieplan opgemaakt te worden. Het plan moet goedgekeurd worden door het schepencollege of 

de gemeenteraad. 

 

Er werd voorgesteld om het basisactieplan te goedkeuring voor te leggen aan het schepencollege en 

het ter kennis te brengen van de gemeenteraad. 

 

Situering 

 Stad Wervik is door de Mooimakers (Vlaams initiatief tegen zwerfvuil en sluikstort van OVAM, 

Fost Plus en de VVSG) eind 2018 geselecteerd voor een coachingtraject zwerfvuil en 

sluikstort. Het dossier werd ingediend door MIROM Menen. 

 Doel van het coachingtraject is een effectief en efficiënt zwerfvuil- en sluikstortbeleid uit te 

bouwen en te implementeren in Wervik. 
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 Het coachingtraject wordt opgevolgd door Valerie Vanhoutte (projectleider, 

afvalintercommunale MIROM Menen) en Conny Volckaert (omgevingsambtenaar milieu, Stad 

Wervik). 

 Het traject loopt drie jaar (2019-2021). 

 Een medewerker van de Mooimakers, Ivo De Raeymaekers, is aangeduid als coach. 

 Naast coaching en communicatiemateriaal bieden de Mooimakers ook een financiële 

stimulans van 30.000 euro. Daarvan mag 25% (7.500 euro) integraal gebruikt worden voor 

materiaalkosten en 75% (22.500 euro) voor loonkosten. Let wel: slechts 60% van de 

gepresteerde loonkosten in het kader van het project mogen aangerekend worden. 

Omgerekend komt dit neer op 123 te presteren werkdagen. Dit bedrag gaat integraal naar 

MIROM Menen voor de loonkosten van de projectleider.  

 Een ideaal zwerfvuil- en sluikstortbeleid bevat acties in elk van de vijf pijlers: infrastructuur (I), 

sensibilisatie en communicatie (S), omgeving (O), participatie (P) en handhaving (H). 

 

Inhoud coachingtraject  

Zie bijlage voor het integrale actieplan ‘coachingtraject zwerfvuil en sluikstort Wervik’. Dit voorontwerp 

is opgesteld in samenwerking met de omgevingsambtenaar milieu, schepen Ann Degroote, OCMW 

Buurtwerking, Dienst Openbare Werken en Domein, Proper Wervik, de Mooimakers en MIROM 

Menen. 

 

Samengevat willen we het volgende realiseren: 

 Interne coördinatie 

o De rollen en taken van alle actoren omtrent zwerfvuil en sluikstort duidelijk stellen en 

op geregelde tijdstippen overleg plegen. 

 Monitoren zwerfvuil en sluikstort 

o Netheidsbarometer implementeren: onafhankelijk meetsysteem om de hoeveelheid 

zwerfvuil in kaart te brengen door onderzoeksbureau Arcadis. 

o Meldingssysteem optimaliseren voor sluikstorten, niet opgehaalde vuilniszakken en 

zakken zwerfvuilvrijwilligers bij OCMW Buurtwerking. 

 Gedragsbeïnvloedende communicatie op grondgebied Wervik 

o Artikels Waarheen omtrent coachingtraject. 

o Sensibiliserende borden plaatsen nabij hotspots sluikstort, zwerfvuil en hondenpoep. 

o Borden met foto’s zwerfvuilruimers in het straatbeeld plaatsen. 

o Principe ‘Veeg voor eigen deur’ meer bekendheid geven. 

o Sensibilisatieactie hondenpoepproblematiek. 

 Vuilnisbakken- en veegplan 

o Inventarisatie bestaande straatvuilnisbakken. 

o Webtool monitoring straatvuilnisbakken (vullingsgraad, sluikstort, …) + analyse. 

o Opmaak richtlijnen plaatsing straatvuilnisbakken. 

o Vuilnisbakkenplan uitvoeren per sector. 

o Veegplannen evalueren, optimaliseren, monitoren. 

 Zwerfvuil ruimen in Wervik 

o Overzicht actoren zwerfvuil in Wervik opstellen en werking op elkaar afstemmen 

(webtool). 

o Opgehaald zwerfvuil monitoren. 

o Operatie proper actief bekend maken bij scholen en verenigingen. 

o Innovatieve manieren ontwikkelen om vrijwilligers structureel te motiveren.  

 Hotspot grachten 

o Samenwerking met landbouwers en bedrijven opzetten. 

o Innovatieve manieren om grachten te reinigen uittesten. 

o Sensibilisatieactie burgers ontwikkelen. 

o Opstellen actieplan ruimen grachten. 
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 Hotspot peukenproblematiek in samenwerking met horeca 

 

5. Erkenning jeugdraad - goedkeuring. 

In het ‘decreet houdende de ondersteuning en stimulering van lokaal jeugdbeleid’ staat dat elke 

gemeente of stad een jeugdraad moet oprichten of een bestaande jeugdraad moet erkennen.  

 

Het college van burgemeester en schepenen moet aantonen dat ze advies vraagt over zaken die 

betrekking hebben op de jeugd, ook bij de opmaak van het meerjarenplan.  

 

Er mag dan al geen decretale verplichting meer zijn voor de cultuur– of sportraad, voor de jeugdraad 

is die er dus nog wel.  

 

De jeugdraad is bijgevolg een verplicht, maar ook een noodzakelijk en werkend orgaan. Het is dé plek 

waar kinderen en jongeren kunnen deelnemen aan het gemeentelijk beleid. Hierbij wordt aan de 

gemeenteraad gevraagd om de jeugdraad te erkennen, opdat de kinderen en jongeren hun rol binnen 

de gemeente zouden kunnen opnemen.  

 

Samenstelling jeugdraad. 

 

VERENIGINGEN: 

 

Papageno     Kris Bulckaen   Jan Bulckaen  

Sint – Cecilia Jeugdharmonie   …   …     

JH De Bierpompe    Bert Leroy  Nathan Pynket 

Jeugdtoneel Hoger Op   Cis De Jongh  Dirk Lecluse  

Jeugdharmonie Onder Ons   Hanne Pecceu  Peter Renier  

CIE Tros     Annick Steyt  Els Dejonghe 

Chiro Speratoker    Anouk Bossey  Thibaut Degezelle  

Love in Action     Karin Charlet   

Jeugdbrandweer    Xavier Delcroix 

Dance Rouge     Heleen Leleu  Mario Leleu  

KLJ Wervik – Geluwe    Brent Vandaele  Robbie Flament  

Chiro JOW Wervik    Jessy Dewulf  Mathias Bruggeman  

JH De Jukte     Chauni Delcroix  Caitlin Deleu  

KSA Grensvuur Wervik   Ward Vermeersch Bettie Lernout  

De Zilverklokjes    Tineke Devos  

JEFI      Stijn Lernout 

 

INDIVIDUELE VERTEGENWOORDIGING:  

Stijn De Jongh  

Michiel Claeys 

Jari Denorme 

 

KANDIDATEN DAGELIJKS BESTUUR 

Jana Bekaert  

Hanne Pecceu  

Aubin Handsaeme  

Mathias Bruggeman  

Robbe Verschuere  

Julie Kinoo  

Meinert Vanneste 
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KANDIDAAT-VOORZITTER 

Meinert Vanneste 

 

 

6. Leiedal - bevestiging aanduiding vertegenwoordiger in de Algemene Vergadering van 

Leiedal van 28 mei 2019 en goedkeuring van de agendapunten. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de gemeenteraadsbeslissing van 26 februari 2019 te 

bevestigen, waarbij de heer Bert Verhaeghe werd aangeduid als vertegenwoordiger namens het 

stadsbestuur op de Algemene Vergadering van Leiedal van 28 mei 2019. 

 

Aan de gemeenteraad wordt tevens gevraagd om zijn goedkeuring te verlenen aan de agendapunten 

voor de Algemene Vergadering van Leiedal van 28 mei 2019. 

 

De vertegenwoordiger van de stad die zal deelnemen aan de Algemene Vergadering zal zijn 

stemgedrag afstemmen op de beslissing genomen in onderhavig gemeenteraadsbesluit en de punten 

van de agenda van de Algemene Vergadering van 28 mei 2019 goedkeuren. 

 

De agenda van de algemene vergadering van 28 mei 2019 is de volgende : 

1. Verslag over de activiteiten in 2018 

1.1. Verslag va de raad van bestuur 

1.2. Verslag van de commissaris-revisor 

2. Goedkeuring van de jaarrekening per 31/12/2018 

3. Kwijting van bestuurders en commissaris-revisor 

4. Benoeming externe deskundigen (Artikel 18 statuten Leiedal) 

5. Verlenging statutaire termijn van Leiedal (Artikel 55 statuten Leiedal) 

6. Statutenwijziging (Artikel 48 statuten Leiedal) 

7. Varia 

 

 

7. Leiedal - verlenging van deelname - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de verlenging aan te vragen van de intercommunale 

Leiedal voor een nieuwe termijn en dit tot 31 december 2035. 

 

8. Leiedal - wijzigingen aan de statuten - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om goedkeuring te verlenen aan de statutenwijzing van de 

intercommunale Leiedal. 

 

9. WVI - algemene vergadering van 27 juni 2019 - machtiging van de vertegenwoordiger om 

de agendapunten goed te keuren. 

De algemene vergadering van de deelnemers van WVI vindt plaats op donderdag 27 juni 2019 om 

18.30 uur in CC De Brouckere, Aartrijksestraat 6 te 8820 Torhout. 

 

De agenda is de volgende : 

 Goedkeuring verslag van de buitengewone algemene vergadering van 28 februari 2019 

 Verslag van de raad van bestuur (jaarverslag) 

 Verslag van de commissaris 

 Jaarrekeningen 2018 

 Kwijting aan de bestuurders en de commissaris 

 Evaluatierapport 2013-2018 

 Strategisch plan 2019-2025 
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 Statutenwijziging : artikel 5 : verlenging WVI tot 10 november 2037 

 Mededelingen 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de aangeduide vertegenwoordiger te machtigen om deze 

agendapunten goed te keuren. 

 

Het verlengen van de deelname van de stad Wervik in WVI wordt onderschreven omwille van 

volgende principiële en pragmatische redenen : 

 

 Ofschoon de stad Wervik vanaf 2019 volwaardig vennoot van de dienstverlenende vereniging 

Leiedal zal worden, is het toch noodzakelijk om de lopende projecten van de WVI op het 

grondgebied van Wervik (met inbegrip van de uitvoering van het PRUP Menen-West) door 

WVI verder te laten afwerken. 

 Wervik zal zich beschouwen als “stille vennoot”.  Deze verlenging zal vanuit het oogpunt van 

de gemeente beschouwd worden als een laatste verlenging. 

 Er zal geen beroep meer worden gedaan op WVI met betrekking tot nieuwe initiatieven en 

nieuwe dienstverlening. 

 

 

10. Gewone algemene vergadering van Zefier van 13 juni 2019 - machtiging van de 

vertegenwoordiger om de agendapunten goed te keuren. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de aangeduide vertegenwoordiger te machtigen om de 

agendapunten van de gewone algemene vergadering van de cvba Zefier van 13 juni 2019 goed te 

keuren, zijnde : 

 

1. Verslag van de raad van bestuur over het boekjaar 2017-2018; 

2. Verslag van de commissaris-revisor over de jaarrekening 2017-2018; 

3. Goedkeuring van de jaarrekening 2017-2018 (balans, resultatenrekening, winstverdeling en 

toelichting); 

4. Kwijting aan de bestuurders en de commissaris-revisor; 

5. Statutaire benoemingen. 

 

11. Jaarvergadering Psilon van dinsdag 18 juni 2019 - bepalen van het mandaat van de 

vertegenwoordiger - goedkeuring. 

De eerstvolgende gewone algemene vergadering van Psilon (Intergemeentelijke Vereniging voor 

Crematoriumbeheer in Zuid-West-Vlaanderen) vindt plaats op dinsdag 18 juni 2019 om 18.00 uur in 

het onthaalgebouw Horizon (bij crematorium UITZICHT), Ambassadeur Baertlaan 5 te Kortrijk. 

 

De agenda is de volgende : 

 

1. Goedkeuring verslag over de activiteiten en rekeningen in 2018 : 

1.1. Verslag van de raad van bestuur 

1.2. Verslag van de commissaris 

2. Goedkeuring van de jaarrekening per 31/12/2018 

3. Kwijting van bestuurders en commissaris 

4. Kennisname evaluatieverslag 2013-2018 

5. Vaststelling bedrag presentievergoeding raad van bestuur 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de aangeduide vertegenwoordiger te machtigen om 

voormelde agendapunten goed te keuren. 
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12. Mirom - algemene vergadering van woensdag 12 juni 2019 - bepalen van het mandaat van 

de vertegenwoordiger - goedkeuring. 

Het stadsbestuur ontving een uitnodiging tot het bijwonen van de algemene vergadering van Mirom 

die plaats heeft op woensdag 12 juni om 18 uur in de zetel van de vereniging, Industrielaan 30 te 

Menen. 

 

De agenda is de volgende : 

 

1. Verslag van de raad van bestuur aan de algemene vergadering (voor goedkeuring). 

2. Verslag van de commissaris (voor kennisname). 

3. Jaarrekening per 31.12.2018 (voor goedkeuring). 

4. Kwijting van de bestuurders en commissaris (voor goedkeuring). 

5. Mandaat commissaris (voor goedkeuring). 

6. Statutaire aanpassing aandelen (voor kennisname). 

7. Code goed bestuur (voor goedkeuring). 

8. Varia. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de aangeduide vertegenwoordiger te machtigen om deze 

agendapunten goed te keuren. 

 

 

13. Tijdelijke politieverordening naar aanleiding van de autorally van Wervik op 15 juni 2019 - 

openbare orde - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om een tijdelijke politieverordening goed te keuren naar 

aanleiding van de autorally van Wervik op 15 juni 2019. 

 

Op zaterdag 15 juni 2019 is het aan eenieder verboden op enige manier het normale verloop van de 

wettelijk vergunde autorally van Wervik te hinderen, hetzij door op het parcours te lopen, hetzij door 

voorwerpen op het parcours te leggen of eender welke hindernis op het parcours aan te brengen die 

het normale verloop van de wedstrijd zouden kunnen hinderen. 

 

 

 

14. Tijdelijke politieverordening naar aanleiding van de autorally van Wervik op 15 juni 2019 - 

beperkingen op de onderhoudswerken aan rallyvoertuigen - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om een tijdelijke politieverordening goed te keuren naar 

aanleiding van de autorally van Wervik op 15 juni 2019. 

 

Het betreft de regeling inzake het uitvoeren van onderhoudswerken aan rallyvoertuigen. 

 

15. Tijdelijke politieverordening naar aanleiding van de autorally van Wervik op 15 juni 2019 - 

beperkingen op de ambulante activiteiten en tijdelijke drankgelegenheden en het verbod 

alcoholische dranken te verkopen, te bezitten of uit te delen in die inrichtingen - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om een tijdelijke politieverordening goed te keuren naar 

aanleiding van de autorally van Wervik op 15 juni 2019.  Het betreft beperkingen op de ambulante 

activiteiten en tijdelijke drankgelegenheden en het verbod alcoholische dranken te verkopen, te 

bezitten of uit te delen in die inrichtingen. 
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16. Tijdelijke politieverordening op het verkeer naar aanleiding van de autorally van Wervik op 

15 juni 2019 - beperkingen op het gebruik van open vuren en apparaten en toestellen met open 

vuren in de servicezone van de autorally - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om een tijdelijke politieverordening goed te keuren naar 

aanleiding van de autorally van Wervik op 15 juni 2019.  Het betreft beperkingen op het gebruik van 

open vuren en apparaten en toestellen met open vuren in de servicezone van de autorally. 

 

 

17. Tijdelijke politieverordening naar aanleiding van de autorally van Wervik op 15 juni 2019 

met betrekking tot het gebruik van drones - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om een tijdelijke politieverordening goed te keuren naar 

aanleiding van de autorally van Wervik op 15 juni 2019.  Het betreft het gebruik van drones. 

 

18. BNIP naar aanleiding van de autorally van Wervik op 15 juni 2019 - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om goedkeuring te verlenen aan het Bijzonder Nood- en 

Interventieplan naar aanleiding van de autorally van Wervik op zaterdag 15 juni 2019. 

 

19. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) - 

Interpellatie over het verkeersluw maken van het centrum van Wervik. 

Door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) werd het volgend aanvullend agendapunt ingediend 

: Interpellatie over het verkeersluw maken van het centrum van Wervik. 

 

Geachte, 

 

Op sociale media en regionale pers lezen we dat er een princiepsbeslissing genomen is om het 

centrum van Wervik autoluw te maken. 

Graag hadden we daarover meer info gekregen op de gemeenteraad waarover we dan van gedachten 

kunnen wisselen. 

 

 

20. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Tom Durnez (CD&V) - 

Interpellatie 'Visie en plan rond vernieuwd mobiliteitsplan van de meerderheid'. 

Door gemeenteraadslid Tom Durnez (CD&V) werd het volgend aanvullend agendapunt ingediend : 

 

Interpellatie ‘Visie en plan rond vernieuwd mobiliteitsplan van de meerderheid’. 

 

Naar aanleiding van het krantenartikel dat vandaag in de krant Het Nieuwsblad verscheen, willen wij 

vandaag al volgende interpellatie indienen : 

 

Visie en plan rond vernieuwd mobiliteitsplan van de meerderheid. 

Ondanks dit plan maandag via de pers werd bekend gemaakt door de meerderheidsleden, staat het 

niet op de agenda van de gemeenteraad.  Dit is natuurlijk jammer.  Maar beleidsmatig willen wij dan 

ook een uitgestoken hand rond mobiliteit niet uit de weg gaan.  Bedank om jullie plan op de 

gemeenteraad uitgebreid aan bod te laten komen, zodat wij samen met jullie kunnen van gedachten 

wisselen.  De vraag om samen met jullie beleid te maken gaan wij niet uit de weg.  Het zou handig 

voor ons zijn mochten jullie vooraf al de visietekst die jullie opmaakten aan ons beschikbaar zouden 

stellen. 
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21. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) - 

Interpellatie 'Brandweer vraagt ophef zone dertig'. 

Door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) werd het volgend aanvullend agendapunt 

ingediend: 

 

Interpellatie ‘Brandweer vraagt ophef zone dertig’ 

 

In de dagkrant konden we lezen dat de Wervikse brandweer vraagt om de zone dertig op te geven om 

meer oproepen te krijgen in het kader van de Snelle Adequate Hulp. 

 

Graag hadden we daarover eens van gedachten gewisseld tijdens de gemeenteraad. 

 

 

 

 

22. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Bercy Slegers (CD&V) - 

Interpellatie rond aantal uitrukken van brandweer in Wervik. 

Door gemeenteraadslid Bercy Slegers (CD&V) werd het volgend aanvullend agendapunt ingediend : 

 

Interpellatie rond aantal uitrukken van brandweer in Wervik 

 

Ik verwijs naar de mail die wij allen als politici kregen van de brandweercommandant en het 

daaropvolgend krantenartikel in HLN over het feit dat de zone 30 leidt tot minder oproepen voor onze 

brandweer van Wervik. 

 

https://www.hln.be/in-de-buurt/wervik/brandweer-wervik-wil-zone-30-rond-kazerne-weg-we-worden-

vaak-niet-opgeroepen-omdat-computer-denkt-dat-we-te-traag-zullen-zijn”ad53cbde/ 

 

 Klopt het dat de oorzaak van het minder aantal oproepen voor de brandweer van Wervik de 

zone 30 is ? 

 Wat heeft het stadsbestuur ondernomen na de mail die ze kregen hierover van de 

commandant ? 

 Hoe ziet het bestuur de toekomst van onze brandweer van Wervik dan ?  M.a.w. wat zijn de 

oplossingen hiervoor volgens jullie ? 

 

Graag had ik hierover van gedachten gewisseld. 

 

23. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) - 

Interpellatie over criminaliteit. 

Door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) werd het volgend aanvullend agendapunt 

ingediend: 

 

Interpellatie over criminaliteit 

 

Op de gemeenteraad van 2 april diende ik een interpellatie in over de vele inbraken en diefstallen in 

onze Stad. 

Ik vroeg de cijfers op van de laatste jaren, nu een vijftal weken later heb ik deze nog altijd niet ter 

beschikking. 

We begrijpen dat men niet in een vingerknip alle cijfers kan bezorgen omdat men afhankelijk is van 

Arro Ieper. 

Wanneer mag ik deze verwachten ? 

https://www.hln.be/in-de-buurt/wervik/brandweer-wervik-wil-zone-30-rond-kazerne-weg-we-worden-vaak-niet-opgeroepen-omdat-computer-denkt-dat-we-te-traag-zullen-zijn
https://www.hln.be/in-de-buurt/wervik/brandweer-wervik-wil-zone-30-rond-kazerne-weg-we-worden-vaak-niet-opgeroepen-omdat-computer-denkt-dat-we-te-traag-zullen-zijn
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Ik dacht ook geen antwoord gekregen te hebben over de gemengde patrouilles ’s avonds (Arro Ieper 

en LC Wervik), bestaan deze nog en tot wanneer ? 

 

Ondertussen werden opnieuw een aantal handelszaken slachtoffer van inbraken. 

Wat we nu pas te weten zijn gekomen is dat er in dezelfde nacht ook twee inbraken waren in 

handelszaken in het naburige Wervicq-Sud. 

 Waren onze ordediensten daarvan op de hoogte ? 

 Worden er gegevens uitgewisseld met de Franse Police National ? 

 Vroeger hadden we een gemengde patrouille met Belgische en Franse politie, bestaat die nog 

?  Indien niet, waarom ? 

 Vroeger hadden we in Wervik het B.I.N. dat financieel ondersteund werd door Arro Ieper en 

onze stad maar deze stierf een stille dood door dalende criminaliteit en gebrekkige 

communicatie vanwege Arro Ieper.  Nu rijzen er stemmen op om het B.I.N. nieuw leven in te 

blazen, bestaat deze financiële tegemoetkoming nog ? 

Indien het B.I.N. opnieuw opgericht word is er dan garantie op een goede communicatie door 

Arro Ieper ? 

 Blijkbaar is er een personeelstekort in L.C. Wervik, we wisten al dat we niet meer over een 

agent van politie beschikten, hoe gaat het politiecollege en politieraad dit oplossen ? 

 Een aantal gemeenteraden geleden kregen we te horen dat de handhaving in de blauwe zone 

zal gebeuren door een externe firma, graag had ik een stand van zaken gekregen. 

 

Gezien wij niet over een politieraadslid beschikken zijn we genoodzaakt onze vragen in de 

gemeenteraad te stellen. 

 

Onze bevolking wenst veilig te gaan slapen, wij liggen er wakker van. 

 

 

24. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) - 

Interpellatie over 11 juliviering. 

Gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) heeft het volgend aanvullend agendapunt ingediend: 

 

Interpellatie over 11 juliviering 

 

Collega’s, 

 

Blijkbaar komt er een nieuw avondprogramma tijdens de 11 juliviering. 

Dat heb ik vernomen bij verschillende handelaren en horeca-uitbaters. 

 

Graag had ik dat jullie de volgende gemeenteraad uit de doeken doen wat er voorzien is op de 11 

juliviering.  Daarbij had ik ook het financieel plaatje ter beschikking gekregen van de volledige 11 juli 

viering.  Waarna we kunnen van gedachten wisselen. 

 

 

25. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Tom Durnez (CD&V) - 

Interpellatie in verband met bouwmeesterscan Wervik. 

Door gemeenteraadslid Tom Durnez (CD&V) werd het volgend aanvullend agendapunt ingediend : 

 

Interpellatie in verband met bouwmeesterscan 

 

Zoals beloofd van onze kant willen wij graag terug het agendapunt bouwmeesterscan Wervik 

agenderen bij wijze van interpellatie op de gemeenteraad.  Het infomoment net voor de gemeenteraad 
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kan eventueel een aantal vragen al oplossen, maar zoniet willen wij tijdens de gemeenteraad samen 

met jullie en de bevolking nog over een aantal punten hierover bespreken. 

 

 

26. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Tom Durnez (CD&V) - 

Interpellatie rond werken Wittepoortlaan / Stampkotstraat en omliggende werven. 

Door gemeenteraadslid Tom Durnez (CD&V) werd het volgend aanvullend agendapunt ingediend : 

 

Interpellatie rond werken Wittepoortlaan / Stampkotstraat en omliggende werven 

 

Het betreft de stand van zaken werken Wittepoorte en daaraan gekoppeld Stampkotstraat, en alsook 

de afwikkeling van hoop aarde Wervikstraat en toekomstig gebruik van deze gronden. 

 

27. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Belinda Beauprez (N-VA) - 

Interpellatie in verband met sneltrein tussen Ieper en Kortrijk. 

Door gemeenteraadslid Belinda Beauprez (N-VA) werd het volgend aanvullend agendapunt 

ingediend: 

 

Interpellatie in verband met sneltrein tussen Ieper en Kortrijk 

 

Graag had ik een interpellatie ingediend voor volgende gemeenteraad dd. 14 mei 2019 : 

 

Ik heb met aandacht het artikel gelezen i.v.m. het voorstel Open-VLD : 

 

Burgemeesters pleiten voor snellere treinen en meer fietsinfrastructuur. 

Waarom geen rechtstreekse trein om het half uur van Ieper naar Kortrijk ? 

 

Als gemeenteraadslid heb ik hier toch enkele bedenkingen en had ik graag wat verduidelijking 

gekregen i.v.m. dit artikel. 

Ik merk op dat vooral de burgemeesters Ieper en Kortrijk aan het woord zijn, toch staat onze schepen 

Bert Verhaeghe te glunderen. 

Ik veronderstel dat hij dan ook achter dit voorstel staat. 

Ik had dan ook graag van gedachten gewisseld i.v.m. dit voorstel. 

 

 

 

28. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Belinda Beauprez (N-VA) - 

Interpellatie in verband met arbeidsreglement glijdende uren. 

Door gemeenteraadslid Belinda Beauprez (N-VA) werd het volgend aanvullend agendapunt 

ingediend: 

 

Interpellatie in verband met arbeidsreglement glijdende uren 

 

Graag zou ik over volgend onderwerp een interpellatie indienen voor de gemeenteraad dd. 14 mei. 

 

Aanpassing arbeidsreglement i.v.m. toepassing glijdende uren 

 

Kan deze beslissing kort toegelicht worden in de gemeenteraad ? 

Ik zie dat bv. de mensen van de technische dienst over de middag 30 minuten vrij hebben, wordt er 

dan heen en weer gereden of worden er plaatsen voorzien in hun regio waar zij hun middagmaal 

kunnen nuttigen en het sanitair gebruiken ? 
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Dit zou niet alleen ten goede komen aan hun tijdsbesteding maar kan dit ook een serieuze besparing 

inhouden qua brandstofverbruik en daaruit volgend de CO2 uitstoot. 

 

 

29. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Belinda Beauprez (N-VA) - 

Interpellatie rond bijenvriendelijke gemeente / massale insectensterfte. 

Door gemeenteraadslid Belinda Beauprez (N-VA) werd volgend aanvullend agendapunt ingediend : 

 

Interpellatie rond bijenvriendelijke gemeente / massale insectensterfte 

 

Graag zou ik een interpellatie indienen i.v.m. bijenvriendelijke gemeente/massale insectensterfte op 

de gemeenteraad van 14 mei aanstaande. 

 

Het valt mij steeds meer op dat ik het ene na het andere artikel (door wetenschappers, minister) lees 

over massale insectensterfte. 

 

Insecten zijn belangrijker voor het leven op aarde dat wij denken.  Ze bestuiven planten, recyclen 

voedingsstoffen en vormen voedsel voor andere dieren. 

 

Mijn vraag is dan ook wat kunnen wij doen als stad om mee te werken om vb. een bijenvriendelijke 

stad te creëren. 

 

Is er ruimte voor subsidies voor burgers die vb. fruitbomen plaatsen, bomen met hoog nectargehalte 

plaatsen, die bijenkorven plaatsen ? 

 

Onlangs kreeg ik een voorstel om als bedrijf een bijenkorf te plaatsen en in ruil krijg je per jaar x aantal 

kg honing.  Ik ben dan ook in dit project gestapt zowel op mijn privé als in mijn bedrijf staat nu een 

bijenkorf. 

 

Is er ruimte voor dergelijke initiatieven op ons grondgebied ? 

De honing zou dan eventueel kunnen gegeven worden aan het personeel. 

Honing is een natuurlijk antibioticum, werd reeds zeer veel gebruikt door de Romeinen, vandaar dat 

de link naar WERVIK DE STAD VAN HONING een leuke toeristische insteek zou zijn. 

Misschien een toekomstig product om ons tabaksmuseum aantrekkelijker te maken ? 

 

Graag wisselde ik eens van gedachte i.v.m. dit onderwerp dat mij zeer genegen is. 

 

 

30. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Hendrik Ingelbeen (CD&V) - 

stand van zaken gemeenschapscentrum Geluwe. 

Door gemeenteraadslid Hendrik Ingelbeen (CD&V) werd het volgend aanvullend agendapunt 

ingediend : 

 

Interpellatie stand van zaken gemeenschapscentrum Geluwe 

 

Tijdens de gemeenteraad van 26 februari 2019 werd meegedeeld dat het dossier al op 11 februari 

volledig was herwerkt en klaar was voor indiening van de bouwaanvraag.  Het dossier diende echter 

nog herbevestigd te worden door het college. 

 

In de notulen van de colleges van maart en april is er geen spoor te vinden van enige bespreking van 

het dossier. 
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Na het uitstel om het dossier voor te stellen aan de gemeenteraad van 18 december, en het uitblijven 

van een herbevestiging door het college zijn wij bezorgd over de trage gang van zaken in dit dossier. 

 

Daarom vraagt de CD&V fractie om een toelichting te krijgen van de stand van zaken over het project 

gemeenschapscentrum Geluwe. 

 

 

31. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Kristof Vandamme (CD&V) - 

Interpellatie over de verbouwingen aan stadshal Oosthove. 

Door gemeenteraadslid Kristof Vandamme (CD&V) werd het volgend aanvullend agendapunt 

ingediend :  

 

Interpellatie over de verbouwingen aan stadshal Oosthove : 

 

In de brief van eind april door de Dienst Vrije Tijd verzonden naar alle verenigingen konden we lezen 

dat het stadsbestuur de intentie heeft om in 2020 het ‘bouwproject stadsdomein Oosthove’ op te 

starten. 

 

Door deze werken zal de stadshal Oosthove voor een onbepaalde duur niet beschikbaar zijn.  Ook 

weten we nu dat de verenigingen stadshal Oosthove nog tot 31 maart 2020 kunnen reserveren. 

 

In de week van 20 mei zouden er verschillende informatievergaderingen plaatsvinden waar de 

aanwezigen de kans krijgen om opmerkingen en/of suggesties door te geven. 

 

Gezien deze belangrijke werken de nodige hinder zullen veroorzaken aan de werking van heel wat 

verenigingen, lijkt het onze fractie nodig om hierover met jullie van gedachten te wisselen. Er zijn 

immers nog heel wat vragen die om verheldering vragen … 

 

 

 

32. Vragen, antwoorden en mededelingen. 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch 

 

Mondelinge vragen die door de raadsleden gesteld worden aan het college van burgemeester en 

schepenen, worden behandeld onder de rubriek ‘vragen en antwoorden’ op het einde van de 

openbare zitting. 

 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

Decreet Lokaal Bestuur (DLB) 

 

Deel 2: het bestuur van de gemeente en het OCMW 

Titel 1: politieke organisatie van de gemeente en het OCMW 

Hoofdstuk 1: De Gemeenteraad 

Afdeling 2: De werking van de Gemeenteraad 

… 

Artikel: 31 

De gemeenteraadsleden hebben het recht aan de burgemeester en aan het college van burgemeester 

en schepenen mondelinge en schriftelijke vragen te stellen. 
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Voor het stellen van een vraag als vermeld in het 1ste lid, is geen toegelicht voorstel van beslissing 

vereist. 

… 

Artikel: 38 

De gemeenteraad stelt bij de aanvang van de zittingsperiode een huishoudelijk reglement vast waarin 

aanvullende maatregelen worden genomen voor de werking van de raad en waarin minstens 

bepalingen worden opgenomen over: 

… 

5°. De voorwaarden waaronder de gemeenteraadsleden hun recht uitoefenen om aan de 

burgemeester en de leden van het college mondelinge en schriftelijke vragen te stellen. 

 

 

Huishoudelijk reglement van de gemeenteraad 

 

… 

Artikel 3§5: 

Mondelinge vragen die door de raadsleden gesteld worden aan het college van burgemeester en 

schepenen worden behandeld onder een rubriek ‘Vragen, antwoorden en mededelingen’ op het einde 

van de openbare zitting. 

 

Alle vragen moeten schriftelijk gesteld worden en uiterlijk de laatste werkdag voor de 

gemeenteraadszitting tegen 12.00uur worden overhandigd aan de algemeen directeur of aan degene 

die hem vervangt. 

 

Deze ingediende vragen geven geen aanleiding tot bespreking. De indiener van de vraag dient zijn 

vraag tijdens de raadszitting mondeling te herhalen. De vraag wordt in de mate van het mogelijke 

beantwoord. De vraagsteller krijgt de mogelijkheid om te repliceren. Hierop kan eventueel terug een 

weder antwoord volgen. Het is aan de voorzitter van de gemeenteraad om te bepalen in welke mate er 

verder kan gevraagd en geantwoord worden, weliswaar rekening houdende met het feit dat het hoe 

dan ook de vraagsteller is, die he laatste woord krijgt en die een slotconclusie mag formuleren. 

 

De vragen dienen te worden overgemaakt via het e-mailadres mondelingevragen@wervik.be. 

 

De algemeen directeur deelt de ingediende vragen, zoals vastgesteld door de voorzitter van de 

gemeenteraad, uiterlijk de eerste werkdag na ontvangst hiervan mee aan de gemeenteraadsleden. Dit 

gebeurt digitaal. 

 

Artikel 3§6: 

De gemeenteraadsleden krijgen de mogelijkheid om na de onder § 5 bepaalde termijn nog 

bijkomende vragen in te dienen via het e-mailadres mondelingevragen@wervik.be, dit uiterlijk op de 

dag van de gemeenteraadszitting en ten laatste om 18.00 uur. 

 

Het dient dan wel te gaan om vragen die betrekking hebben op aangelegenheden, die gelinkt zijn aan 

de zeer recente actualiteit, met andere woorden feiten die zich gedurende de laatste paar dagen 

hebben voorgedaan of waarvan men pas tijdens deze korte periode heeft kunnen kennis nemen. 

 

Deze ingediende vragen geven geen aanleiding tot bespreking; De indiener van de vraag dient zijn 

vraag tijdens de raadszitting mondeling te herhalen. De vraag wordt in de mate van het mogelijke 

beantwoord. De vraagsteller krijgt de mogelijkheid om te repliceren. Hierop kan eventueel terug een 

wederantwoord volgen. Het is aan de voorzitter van de gemeenteraad om te bepalen in welke mate er 

verder kan gevraagd en geantwoord worden, weliswaar rekening houdende met het feit dat het hoe 

dan ook de vraagsteller is, die het laatste woord krijgt en die een slotconclusie mag formuleren. 

 

mailto:mondelingevragen@wervik.be
mailto:mondelingevragen@wervik.be
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De voorzitter van de gemeenteraad brengt dan bij de start van de gemeenteraadszitting de 

gemeenteraadsleden op de hoogte van deze ingediende vragen. Het behoort tot de prioriteiten van de 

gemeenteraadsvoorzitter om te oordelen of de ingediende vragen voldoen aan de voorwaarden onder 

artikel 3§6, tweede lid. 

 


